
Stanovska organizacija UJl 
Iz društev: 

PordUft: 
+ UČITELJSKO DRUŠTVO ZA MA« 

RENBERŠKI OKRAJ je zborovalo dne 16. 
junija t. 1. ob 8. uri v kolodvorski restavra« 
ciji v Breznem ob Dravi. 

Statistika: Rednih članov 29, navzočih 27. 
Predsednik pozdravlja namestnika po« 

verjenika tov. Hrena in novodošle tovariše 
(ico) Cibica, Holcarjevo in Cvetkota. 

I. Zapisnik zadnjega zborovanja se je 
prečita! in odobril. 

II. Predsednik poda situacijsko poroči« 
lo, zlasti o razmerju med društvom in pover« 
jeništvom. 

III. Obravnavali so se sledeči dopisi: 
1. Dopis poverjeništva v zadevi pokra« 

jinske skupščine. 
2. Dopis celjskega učiteljskega društva 

0 sporu med poverjeništvom in njim, ki se 
prečita potem, ko se članstvo strinja s tem. 
Po tozadevni debati, v katero so posegli tov. 
Hren, Lešnik, Šerbec, Pertot, se soglasno 
sklene predlog, naveden pod toč. VIL a). 

IV. Tovariš Hren poda podrobno poro« 
čilo o pomenu in delovanju UGP ter pripo« 
roča članstvu pristop. Pri tej priliki se v de« 
bati o tem razvije razgovor glede razmerja 
med UGP in Učiteljsko tiskarno ter Učitelj« 
sko tiskarno in poverjeništvom UJU Ljub
ljana. Po dolgotrajni debati se soglasno skle« 
ne predlog pod toč. VIL b). — Nato poda 
namestnik poverjenika še razna poročila o 
aktualnih tekočih stanovskih zadevah. 

V. Tovariš predsednik poda kratko po« 
ročilo o seji širjega sosveta v Mariboru. 

VI. Nadaljevanje referata Gospodarske 
in življenske prilike v marenberškem okra« 
ju«, ki bi ga naj bil podal tov. Miklavec. se 
je z ozirom na pozni čas preložilo na prihod« 
nje zborovanje. 

VIL Predlogi: 
a) Odposlancem celjskega in kranjskega 

učiteljskega društva se naj da prilika, da po« 
dajo na skupščini svoje izjave gletle spora 
med njimi in poverjeništvom UJU Ljublja« 
na. — Marenberško učiteljsko društvo želi, 
da pride med omenjenima društvoma in po« 
verjeništvom čimprej do sporazuma. 

b) Skupščina, odnosno delegacija naj 
razčisti razmerje med Učiteljsko tiskarno in 
poverjeništvom UJU Ljubljana. — Uprava 
Učiteljske tiskarne naj zniža pristopnino in 
delež na takšne zneske, da bo omogočeno 
vsakemu članu UJU pristopiti k zadrugi in 
da bo tako Učiteljska tiskarna postala res 
»Učiteljska«. V slučaju, da bi upravni odbor 
tudi tokrat to preprečil, se naj prekinejo z 
njo vsi stiki. 

c) Delegacija skleni, ela se vpelje kole« 
darsko upravno leto z 12 meseci, ker je pri 
sedanjem upravnem letu z 10 meseci oškodo« 
vano zlasti mlajše članstvo. 

VIII. Delegatoma za pokrajinsko skup; 
ščino sta se izvolila predsednik tov. Terčak 
in tov. Lešnik, namestnikoma pa tov. Pertot 
in tovarišica Poharjeva. 
Terčak St., preds. Miklavec Fr., tajnik. 

+ SAVINJSKO UČITELJSKO DRU« 
ŠTVO ZA VRANSKI OKRAJ je zborovalo 
ilne 4. junija 1930. v Št. Jurju ob Taboru. 
Izmed vpisanih 34 članov(ic) navzočih 25, 
t. j . 69%. 

I. Predsednik pozdravi vse navzoče, zael« 
njič pri zborovanju v tem šolskem letu, zla« 
sti pa na novo pristopivšo članico tov. Jo« 
žefo Luževič iz Št. Jurja ob Taboru in pa 
predavatelja tov. Planerja iz Št. IPavla pri 
Preboldu. Naše društvo so pa zapustile tov. 
Kmetova, ki je bila premeščena v Trbovlje 
in ga. Cimpcrman Marija, ki je izstopila iz 
društva. Omenja tudi spremembe pri naših 
oblastnih resorih v Celju kakor v Ljubljani. 
Preide nato po tem poročilu na dnevni red. 
Zapisnik se prečita, odobri in podpiše. 

II. Došli dopisi se prečitajo in vzamejo 
na znanje. » 

III. Predavanja: a) Tovariš Planer iz Št. 
Pavla pri Preboldu predava: »Osnova in cilji 
Učiteljske gospodarske poslovalnice«. V iz« 
črpnem poročilu poda pomen in ugodnosti 
UGP. Naročniki, ki se te poslužujejo, poma« 
gaj o na ta način brez kakega truda in denar« 
nih žrtev graditev tako potrebnega in zaže« 
1 j enega Učiteljskega doma. Priporoča pristop 
k UGP in podpis delnic. Omenjeno bodi, da 
so včlanjena pri nas vsa upraviteljstva. Na« 
ročajte tovariši in tovarišice vse šolske po« 
trebščine le potom UGP, ki se na ta način 
nič ne podražijo — nasprotno, UGP dobi od 
vplačane vsote odstotke, izvoli se poverjenik 
za naš okraj in to tovariš Franc Šega iz Go« 
milskega, obračajte se do njega v vseh zade« 
vah glede UGP. 

b) Sledi: »Zgodovinske črtice o postan« 
ku in razmahu Savinjskega učiteljskega dru« 
štva«, osivelega, še vedno čvrstega tovariša 
Zotterja, ki uživa zaslužen pokoj, on je še 
edina živa kronika našega društva od usta« 
novitve, ki je preživel in se udejstvoval pri 
društvu do danes. Zbral in zapisal je vse po« 
datke, važne dogodke, spremembe savinjske« 
ga učiteljskega društva, ki je v letu 1929. pre« 
koračilo 55 leto svojega obstoja. Ob jubileju 
te korporacije se je tov. Zotter spomnil 
vseh onih, ki so pred 55 leti prisostvovali 
krstnemu slavju društva, ki si je nadelo na« 
logo, da bo širilo nacionalno zavest med na« 
roelom, da bo skrbelo za čim večjo povzdigo 
na vzgojnem polju. Podal je prvo dobo od 
leta 1874. do 1895., drugo dobo do leta 1914. 
in tretjo dobo do leta 1930. bo podal na 

enem izmed prihodnjih zborovanj. Za veliki 
trud vso zahvalo in priznanje. 

IV. Za delegate so bili izvoljeni: a) za 
pokrajinsko skupščino tovariš Tomažič, za 
namestnika pa tovarišica Ang. Pucelj. b) Za 
državno skupščino tovariš Lojze Lušin in kot 
namestnik tovarišica Lavrič Mara. 

V. a) Na poslani dopis bivšega učitelj« 
skega društva Celje se sklene na predlog to« 
variša Zdolška: « 

1. Uvidevamo upravičenost zahteve celj« 
skega učiteljskega društva po zadoščenju za 
vse žalitve, ki jih je bilo deležno od pover« 
jeništva. Obsojamo poverjeništvo, da ni ho« 
telo in ni moglo najti potov in sredstev, da 
bi se bil obstoječi spor izravnal in ustvarilo 
prisrčno tovariško sodelovanje. 

2. Celjsko društvo pa bi bilo moralo na« 
vzlic ignoranci poverjeništva iskati legalnih 
potov, da se uredi vsa zadeva s poverjeni« 
štvom, izstop iz UJU smatramo za preradi« 
kalno, pa tudi za obstoj katerekoli organiza« 
cije nevarno sredstvo, ki zadeve ne sanira, 
temveč ustvarja še globlji prepad. 

3. Ureditev med poverjeništvom in baje 
še nekaterimi društvi je mogoča po našem 
mnenju samo s sklicanjem izretlne skupščine 
UJU pov. Ljubljana, z dnevnim redom: »Vo« 
litev v ožji sosvet.« 

b) Sklene se: Predlogi, ki se bodo obrav« 
navali pri pokrajinski skupščini, naj se poš« 
1 jejo vsaj 2 meseca popri je vsakemu dru« 
štvu na vpogled. 

c) Delegatom za pokrajinsko skupščino 
se dajejo navodila, pooblasti se jih, in jim 
da polnomočje, da zastopajo naše društvo pri 
skupščini v vseh eventualnostih. 

č) Blagajničarka prosi za poravnavo čla« 
narine do začetka julija. 

VI. Tovariš predsednik omeni, da je po 
pravilih in odlokih, ki prihajajo glede uči« 
teljskih zborovanj, zborovanje za vse udele« 
žence »uraden dan« in ti so obvezni, da 
vztrajajo do zaključka zborovanja, in ni ni« 
kakor dopustno, da se udeleženec(ka) od« 
strani pred zaključkom, hiteč po privatnih 
poslih. Želeč vsem navzočim vesele počitnice, 
zaključi tov. predsednik zborovanje. 
.los. Jarh, t. č. preds. M. Tomažič, t. č. tajnik. 

+ ZAPISNIK ZBOROVANJA UČI« 
TELJSKEGA DRUŠTVA KA RADOVLJI. 
ŠKI OKRAJ dne 18. junija 1930. na osnovni 
šoli na Bledu. 

Statistika: Število učiteljstva 130, včla« 
njenih 101, navzočih 59„ t. j . 4538%. 

Predsednik otvori zborovanje in preide 
na dnevni red. 

1. Prečita se dopis št. 1153 poverjeništva 
UJU v Ljubljani in da v razpravo. Razvila se 
je ostra debata o tem, v katero so posegli 
tov. Schiffrer, Baebler, Vider, Golobic (Pe« 
ter, Hafnerjeva in L. Pibrovec. Odborov 
sklep se odkloni z ozirom na pojasnilo tov. 
Sehiffrerja. 

Poverjeništvo se poziva naj pošlje najno« 
vejši osnutek pravilnika, nadaljnji razgovor 
o tem se preloži na jesen. 

Tov. Vider Jožef predlaga, naj se deba« 
tira člen za členom, izpremembe k njim naj 
se pošljejo poverjeništvu Ljubljana, ki naj 
jih uveljavi po možnosti. Predloge se pose« 
bej pošlje poverjeništvu. 

2. Volitev delegatov za pokrajinsko 
skupščino. Za volitve so bili trije predlogi. 
1. Odborov. 2. Leopold Baeblerjev in 3. Fran« 
četa Hafnerja. 

Večino je dobil drugi predlog (22 glasov). 
Izvoljeni so: Blažič Karol, Jeglič Malči in Le« 
opold Baebler. 

3. Slučajnosti: a) Tov. Baebler predlaga, 
naj se ustanovi gospodarska učiteljska usta« 
nova: »Učiteljski posojilni konzorcij«, ki bi 
nreskrbljeval učiteljstvo s cenenimi krediti. 
Naročeno mu je, da naj predloži pismen 
predlog odboru, ki ga odpošlje poverjeništvu 
v razpravo. 

b) Nekateri tovariši so naprosili tov. nad« 
zornika, naj poda pojasnila k posameznim 
uradnim dopisom. 

Po dobljenih pojasnilih se zborovanje 
zaključi, ko se ugotovi, da »Učit. Tovariš« 
ni objavil poslanega popravka St. Žagarja. 
(Kakor je uredništvo priobčilo popravek tov. 
Gerlanca v zadevi celjskega društva in še 
vsak stvaren popravek, bi priobčilo tudi po« 
nravek tov. Žagarja, če bi ne bil tendencijoz« 
no žaljiv in neresen. Predsednik Žagar naj 
bi prečital članstvu svoj popravek in bi isto 
samo lahko presodilo, koliko objektivnosti 
in resnosti je v njem. — Ureelništvo). 

Na Bledu, dne 18. junija 1930. 
St. Žagar, t. č. preds. Ivan Žagar, t. č. tajnik. 

+ UČITELJSKO DRUŠTVO ZA KO« 
ČEVSKI OKRAJ je zborovalo dne 14. junija 
1930. v Kočevju. 

Statistika: Od 150 učiteljev v okraju je 
včlanjenih 97. Zborovanja se je udeležilo 45 
članov, t. j . 46%. 

Situacijsko poročilo: Tov. predsednik 
otvori zborovanje ter pozdravi navzoče. 
Uvodoma omenja, da je bilo potrebno "še 
eno zborovanje, ker je bilo zadnje zborovta« 
nje na Krki slabo obiskano in zaradi ne« 
sklepčnosti je tedaj odpadel dnevni red. V 
svojem nadaljnjem poročilu govori o seji 
širjega sosveta v Mariboru z dne 26. aprila 
1930. in o delovanju poverjeništva za izbolj« 
sanje materialnega položaja učiteljstva. Iz« 
raza upanje, da bomo v kratkem prijetno 



presenečeni in da dosežemo v moralnem in 
gmotnem oziru uspehe, ki nam dokažejo, 
kako potrebno je, da imamo v težkih dneh 
organizacijo, katera, posebno ljubljansko 
poverjeništvo, zastavlja vse sile v prid šob 
stva in učiteljstva. — Tov predsednik in 
član ožjega sosveta tov. Mervič .podasta 
precej pojasnil glede osnutkov pravilnika, 
kateremu želimo, da bi bil kmalu obelodanjen 
in bi s tem bilo konec provizoriju ki nas 
tlači v vsakem oziru. 

Samoizobrazba: Tov. Mervič je referiral 
o »Naši Adriji«. Očrtal je pomen zesedenega 

rilja kakor tudi pristanišč našega Primor« 
• zgodovinskega in statističnega stališča 

in dokazal, da je pri nas nujno potrebno 
vzbuditi zanimanje za našo Adrijo v vseh 
slojih prebivalstva. Pomnimo, da je naša bo« 
dočnost na morju! Zato ne zrimo apatično 
na delo Jadranske straže, ki je v malih letih 
svojega obstoja dosegla že lepih uspehov v 

►pagandi za naše morje. 
Za svoj referat je žel tov. predavatelj 

cdkrito priznanje vseh tovarišev 
Volitve delegatov za obe skupščini: De« 

legdti za pokrajinsko skupščino: tov. I.očniš« 
kar, Klunova; namestnika: tov. Pet^rlin, Čo« 
kova. — Delegat za državno skupščino: Čo« 
kova: namestnica tov. Kosova. 

Slučajnosti: Učiteljstvo se pritožuje za« 
radi prekratkega roka za vlaganje prošenj 
za razpisana prosta učiteljska mesta 
H. Kmet, t. č. preds. Čokova, t. č tajnica. 

+ šMARSKO=ROGAŠKO UČITELJSKO 
DRUŠTVO je zborovalo 4. junija v Rogaški 
Slatini. 

Situacijsko poročilo: Število učiteljstva 
. okraju 84. število članstva 79, navzočih 33« 
:. i. 42%. 

Tov. predsednik Verk pozdravi navzoče 
članstvo, posebno še gosta tov. \Yomcia iz 
Maribora.. Nadalje omeni, da se je izvršila 
v naučni upravi sprememba, ker je naučna 
uprava imenovala tov. Šumra za preglednika 
Sol. Na ta način mu je bilo dano zadoščenje 
in mu vsi čestitamo. V Orešju pri Ptuju je 
umrl tov. Franc \Vesiak, ki je služboval pri 

Križu in bil 33 let zvest član našega dru« 
štva (častni član) in delavni referent. Zboro« 
valci mu zakličejo trikratni »Slava«. Pogreba 
s; je udeležila deputacija našega društva in 
tov. Kurbus mu je govoril v slovo. 

Novoimenovani preglednik šol tov Šu« 
mer se zahvali za čestitke in sprejme izraz 
simpatije večine učiteljstva Poudarja, da je 
sprejel poverjeno mu mesto ker moramo vsi 
vedno delovati po principu da osnovno šolo 
mora nadzorovati vedno le osnovnošolski 
učite!j«praktik in ne srednješolski profesor. 
Zborujemo v resnih časih, ko nastajajo ved« 
no težavnejše razmere in kljub neugodnim 

otnim prilikam vztrajaimo na delu v šoli 
'in izven šo'e ker »samo delo rodi uspeh«. 

Dopisi: Tov. predsednik prečita dopise: 
a) Povračilo delegatom ha skupščine 110.000 
Din (naše društvo 3000 Din) — delegacija 
'naj odloči o plačevanju, b) Glede odteglja
jev stanarine, e) Sestava pravilnika, č) X.po« 
'krajinska skupščina v Novem mestu in dr« 
žavna skupščina v Beogradu. — V vseh zade« 
Vah so se dale delegatom proste roke, ker se 
pri delegacijskem zborovanju vse zadeve kon« 
Ono razčistijo. — d) Dopis celjskega učitelj« 
skega društva. Ker to ni član poverjeništva. 
Vpraša predsednik ali naj prečita dopis — 
članstvo zahteva naj se prečita. Kazmere se 
morajo v našem poverjeništvu urediti za 
vsako ceno. 

Samoizobrazba. Tov. Oton Kovačič je na« 
daljeval svoje predavanje: »Komponente po« 
mladnih mrazov, higrometer v službi lokalne 

ignoze«. Podal je dosti praktičnih miglja« 
za določanje vlage v sobi in stanovanju. 

rosišča itd. Vživeti se je treba v te zanimive 
probleme in se da tudi v tem pravcu delati 
■/.a dobrobit naroda in lastnega stanu. Pred« 
•sednik se je zahvalil predavatelju, da nam je 
odprl nov predal znanosti. 

Gospodarska poslovalnica je napotila 
tov. VVomra, da poroča o bistvu in namenu 
naše gospodarske samopomoči, ki bi pripo« 
mofjla k čimprejšnji realizaciji učiteljskih do« 
mov. podporo revnim učiteljskim dijakom 
;itd. Dajal je natančna navodila glede pošlo« 
vanja in naročevanja potrebščin Tov. pred« 
sednik se mu je zahvalil za pot in trud 

Delegati za skupščine so poleg predsed« 
nika še tov. Ivan Glinšek in Zdravko Šoto« 
išek, namestnici pa tov. Pavla Potočnik in 
Anica Vodušek. 

Prihodnje zborovanje določi od: 

,P. Verk, preds. T. Stefanciosa, tajnik. 
+ KAMNIŠKO UČITELJSKO DRU« 

ŠTVO je zborovalo 14. junija 1930. v Dom« 
Žalah. 

Od 106 včlanjenih se je zbora udeležilo 
55 članov, t. j . 52%. 

Najprej je tov. predsednik pojasnil za« 
devo sklicanja zborovanja v Domžalah in 
ne v Kamniški Bistrici. Kdo, je lansiral drugo 
vest v časopise=dnevnike, ni bilo znano. 
Tudi »Učit. Tovariš« ni prinesel tozadevne« 
ga tainikovega popravka. :(Ker Ha ni nreiel. 

— Op. uredništva). Nato se je tov. predsed 
nik poslovil od odhajajočega tov. nadzor^ 
nika g. A, Lukežiča, ki nam je bil zvest tova« 
riš in svetovalec. 

Stanovske zadeve: 1 Obravnavale so se 
nekatere točke pravilnika k zakonu o narod 
nih šolah. 

2. Sestavila so se navodila za delegate. 
Mesečni 1 Din za Učit. dom naj se 

uvede. 
Delegatom plačuj društvo potnine. 
Prispevek za samoizobraževalno akcijo 

se črta. 
Država se naj zainteresira za počitniške 

tečaje in pritegnejo naj se po možnosti dr
žavna sredstva. 

Mesečni 1 Din za pevski zbor ostane. 
Enako za Zvezo državnih nameščencev. 

Pravila UJU: ustanovi se 10 sekcij (po 
hanovinah in za Beograd). Izvršilni odbor 
tvorijo načelniki sekcij. Glavna skupščina 
bodi vsako 2. ali 3. leto. 

Uredniški konzorcij »Popotnika« je do 
gotove meje avtonomen. Poverjeništvo pa 
ima pravico in celo dolžnost, da ne dovoli 
objave člankov, ki kvarijo ugleel šoli in uči« 
teljstvu. 

Za mladinski tisk bodi mesečno 2 Din, 
za kar dobi deca 7 zvezkov »Naš rod« in 
4 knjižice Mladinske Matice. Tisk in kli« 
seji za .»Naš rod« naj se izboljšajo. 

3. Za delegate k pokrajinski skupščini 
se izvolijo: tov. Primožič, Stenovec in Rup« 
nikova. Namestniki tov. Cenčič, Rakova in 
Inkret. 

4. Delegata za glavno skupščino sta tov. 
Primožič in Schubertova, namestnik Cenčič. 

5. Pretresajo se nekatere slučajnosti. 
Nato se še tov. Urbančič v imenu član« 

stva poslovi od tov. nadzornika iLukežiča, 
želeč mu obilo sreče na novem mestu. 
Arrigler, preds. Maver, tajnik. 

+ UČITELJSKO DRUŠTVO ZA LO= 
GAŠKI OKRAJ je imelo dne 14. junija 1930. 
svoje redno zborovanje v prostorih osnovne 
šole v Cerknici. 

Statistika: Vpisanih članov je 94, navzo« 
čih 42, t. j . 48%. 

Situacijsko poročilo je podal delegat po= 
verjeništva tov. Ribičič, ki je bil kot bivši 
član našega društva od navzočih burno po« 
zdravljen. Poleg pojasnila o celjskem učitelj: 
skem društvu nam je poročal o izgledih no« 
vega pravilnika k šolskemu zakonu. Tudi je 
priporočal učiteljstvu, naj ne bo malodušno. 
kajti prepričan je, da se bo naše materialno 
stanje v doglednem času izboljšalo. 

Sledil je referat tovarišice Verbič Aioj= 
zije o končnem uspehu Pavel Fleretove »Na: 
še prve knjige« po delovni metodi. Tovafr 
šica nam je stvarno in iz skušnje poročala 
o uspehih nove delovne metode. Piedočiui 
nam je razne hibe pa tudi prednosti, ki jih 
ima naša čitanka. Predvsem pa je poudar: 
jala, da moramo prilagoditi novemu pouku 
tudi naše učilnice. Klopi moramo zamenjati 
s primernimi mizami. Za referat, ki je bii 
res objektiven, je žela tovarišica od navzo: 
čih obilo priznanja. 

Pri tajniškem poročilu in čitanju dopl 
sov so navzoči dali delegatom navodila za 
pokrajinsko skupščino v Novem mestu ir 
glavno skupščino v Beogradu. $ 

Pri slučajnostih predlaga tov. Fr Mer: 
čina, naj učiteljstvo, ki je doslej delovale 
pri podružnicah Kmetijskih društev, odstopi 
ker jim sedanja pravila onemogočajo član 
stvo. Prošnje, da bi smeli pri Kmetijskil 
družbah delati, so nečastne in poniževalne. 

Končno je še tov.predsednik omenitdf 
bo on v imenu društva interveniral potom 
sreskega načelstva, da one občine, ki še niso 
čimprej izplačajo svojemu učiteljstvu stana 
rino. '" 
K. Štcavs, t. č. preds. Hrastnik R., t. e. tajnik 

+ POROČILO LITIJSKEGA SRESKE: 
GA UČITELJSKEGA DRUŠTVA ozboro 
vanju dne 23. junija v Ljubljani. 

Statistika: V okraju je 120 učiteljstva 
včlanjenih 105, navzočih 23, t. j . 22%. 

Situacijsko porjoičilo: Predsednik otvor 
zborovanje in poda besedo tov. I. Dimniku 
ki referira o pravilniku k šolskemu zakonu 

Iz izčrpnega poročila je članstvo dobile 
jasno sliko o novem ustroju narodne šole 
ki bo odgovarjala potrebam naroda in duhi 
časa. Posebno izanimivo je bilo poročilo < 
stanarini in kurivu, ki pripada po noven 
zakonu učiteljstvu. Tov. Kobal poroča o sej 
širjega sosveta. Za tem da predsednik fu 
glasovanje predloge za pokrajinsko skup 
ščino: 

1. Prispevek za Učiteljski dom mesečne 
1 Din se odobri. 

2. Odkloni se plačevanje delegatov p( 
poverjeništvu. 

3. Počitniški samoizobraževalni tečaji s< 
oclobre. 

4. Prispevek za pevski zbor je sklep po 
krajinske skupščine v iKranju, torej že odo 
bren. 

5. Prispevek za Zvezo državnih name 
ščencev se odobri. 

6. Glede »Popotnika« so bila mišljenj; 
različna. 

7. Mladinska Matica in »Naš rod« na 
se združita. 

Za delegata pokrajinske skupščine s 
izvoli Fr. Samec, za namestnika pa Joža Žu 
pančič. Za državno skupščino v Beogradu j 
izvoljen za elelegata Loj^e Weben, šol. upra 
vitelj v Žalni, za namestnika pa Drago Ro 
stohar, šolski upravitelj v Litiji. 
Pelka Marija, preds. Vršoai Zinka, tajnica 
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